



KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

Nombor Sebut Harga	PKS.400-2/12/2/104
Tajuk Sebut Harga	SEBUT HARGA SEWAAN DAN PENGURUSAN KANTIN DI POLITEKNIK KUCHING SARAWAK BAGI TEMPOH TIGA (3) TAHUN (36 BULAN)
Tarikh Buka/ Iklan	14 DISEMBER 2023 (KHAMIS) ✓ Dokumen sebut harga boleh diperolehi pada waktu pejabat di Unit Perolehan dan Bekalan, Politeknik Kuching Sarawak (sila berurusan di Kaunter Pelanggan, Bangunan Pentadbiran) ✓ Dokumen sebut harga akan dikeluarkan kepada syarikat yang sah sahaja. Syarikat hendaklah membawa dokumen berikut semasa mendaftar & mengambil dokumen sebut harga.:- 1. SIJIL PENDAFTARAN ASAL (Kem. Kewangan Malaysia & Kod Bidang) untuk disemak; 2. SALINAN FOTOSTAT (WAJIB Hantar Semasa Ambil Dokumen) (a) SIJIL PENDAFTARAN SYARIKAT (Kementerian Kewangan Malaysia) (b) SALINAN KOD BIDANG 040103 – Makanan Bermasak (Islam); (c) COP SYARIKAT
Tarikh Tutup	22 DISEMBER 2023 (JUMAAT) jam 12:00 tengahari ✓ Pembekal perlu hantar dokumen sebut harga pada atau sebelum tarikh dan masa yang ditetapkan ke dalam peti sebut harga yang disediakan.
Syarat-Syarat Wajib	✓ Pematuhan Spesifikasi dan Tawaran Harga (senarai semak) ✓ Penyata Kewangan/Bank yang Tiga (3) bulan terkini ✓ Berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia (Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat di bawah kod bidang berikut:- yang masih sah laku) • 040103 – Makanan Bermasak (Islam)
Arahan & Kaedah Penghantaran Dokumen Sebut Harga	✓ SERAHAN TANGAN ke Politeknik Kuching Sarawak (Peti Tawaran Sebut Harga) Atau ✓ POS BERDAFTAR / POS LAJU ke alamat seperti berikut:- PENGARAH POLITEKNIK KUCHING SARAWAK KM 22 JALAN MATANG 93050 KUCHING SARAWAK ✓ Dokumen sebut harga yang telah lengkap diisi hendaklah dikemukakan dalam sampul surat dan ditulis di bahagian atas sampul tersebut :- SEBUT HARGA SEWAAN DAN PENGURUSAN KANTIN DI POLITEKNIK KUCHING SARAWAK BAGI TEMPOH (3) TAHUN (36 BULAN) . Pihak kerajaan tidak akan bertanggungjawab ke atas sebarang kelewatan atau kehilangan mana-mana sebut harga yang dikemukakan melalui pos. Sebut harga yang lewat diterima dari waktu dan tarikh yang ditetapkan TIDAK BOLEH DIPERTIMBANGKAN.
Arahan & Peringatan	✓ Satu (1) Penyebut harga / Syarikat hanya dibenarkan mengemukakan satu (1) tawaran sebut harga sahaja. Tawaran alternatif adalah tidak dibenarkan. ✓ Penjelasan lanjut boleh berhubung Pegawai Unit Perolehan & Bekalan di talian : 082-845596 ext : 120

Disahkan oleh :


(SAMSUDIN BIN MOHD. SALEH)
Pengarah
Politeknik Kuching Sarawak